
 

 

 

Vi väntar fortsatt på våren och inte minst på att få goda nyheter från Ungern i form av nästa 

barnbesked. Vår representant Zsuzsa var häromdagen på myndigheten och fick då veta att 

man har upprättat en ny typ av förvaltningssystem i landet. Med ett nytt system följer nya 

rutiner och det tar oftast lite tid innan man kommer in i dessa. Myndigheten flaggar tyvärr 

därför för att det till en början kan bli en viss försening i processen jämfört med tidigare men 

man hoppas att det inte ska sitta i alltför länge. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




